
اجرایــی کمیتــه ملــی  دبیــر 
پارالمپیک اعلام کــرد این کمیته به 
مربیانی حقــوق پرداخت می کند که 
انتخاب  این کمیته  براساس آیین نامه 

شده باشند. 
در حالــی  که اخبــار حکایت از 
ایجــاد تغییــرات در کادر فنی تیر و 
کمان معلولان دارد امــا دبیر کمیته 
ملی پارالمپیک اعــلام کرد که هنوز 
از انتخاب مربیان جدید بی خبر است. 
هادی رضایی با اشاره به تغییرات 
ایجاد شــده در کادر فنی تیر و کمان 
معلولان و اینکه اســامی اعلام شــده 
مــورد تأیید کمیته ملــی پارالمپیک 
هست یا خیر، گفت: »هنوز هیچ اسمی 
به ما معرفی نشــده و در صورت اعلام 
تنها کسانی مورد تأیید قرار می گیرند 
با آیین نامه اجرایی کمیته  که مطابق 

ملی پارالمپیک باشند.«
برنامه ریزی  بــر  تأکید  با  رضایی 
کمیته ملــی پارالمپیک برای مربیان 
کــه  »فدراســیون هایی  داد:  ادامــه 
رشته های پارالمپیکی را تحت پوشش 
دارنــد اگر بخواهند برای رشــته های 
پارالمپیکی مربــی انتخاب کنند این 
آیین نامه  تأییــد  مورد  بایــد  مربیان 

پارالمپیک  ملــی  کمیتــه  اجرایــی 
باشــند در غیر این صورت امکان عقد 
قــرارداد با آن مربیان توســط کمیته 
ملــی پارالمپیک وجود نــدارد. البته 
اگر فدراســیون ها بخواهند در سطح 
مســابقات آســیایی  یا جهانی مربی 
معرفی کنند کمیتــه ملی پارالمپیک 
در این زمینــه دخالتی ندارد اما برای 
رشــته های پارالمپیکــی بایــد طبق 
آیین نامه عمل کنند. ما تنها با مربیانی 
قرارداد امضا می کنیم و به آنها حقوق 
می دهیم کــه مورد تأییــد آیین نامه 
اجرایی کمیته ملی پارالمپیک باشند. 
این قرارداد از هفتــه آینده با مربیان 
بسته می شود و براساس دستورالعمل 
آیین نامــه بــه آنها حقــوق پرداخت 

می شود.«
 دبیــر اجرایــی کمیتــه ملــی 
پارالمپیک در پاســخ به این پرســش 
کــه تــا الان کــدام یــک از مربیان 
پارالمپیکی طبق آیین نامه مورد تأیید 
قرار گرفته اند، گفــت: »دو و میدانی، 
والیبال، جودو، فوتبــال هفت نفره و 
تکواندو جزو مربیانی هستند که مورد 
تأییــد کمیته ملی پارالمپیک بودند و 

به آنها حقوق پرداخت شده است.«

پاراتیراندازی قهرمانی جهان
 ساره پرچمدار ایران در 

سیدنی 
قهرمانی  پاراتیرانــدازی  رقابت های 
جهان ۲۰۱۹ ســیدنی با برگزاری مراسم 
افتتاحیه از روز گذشته رسماً شروع شد. 
تیم ملی پاراتیراندازی ایران چهارشــنبه 
هفته گذشــته راهی اســترالیا شد و روز 
پنجشــنبه هم اولین تمریــن خود را در 
شهر سیدنی برگزار کرد.  مراسم افتتاحیه 
جهان  قهرمانی  پاراتیراندازی  رقابت های 
۲۰۱۹ ســیدنی روز گذشته برگزار شد و 
تیم ملی پاراتیراندازی هم در این مراسم 
حضور داشــتند کــه ســاره جوانمردی 
بــه نمایندگــی از تیم ملی کشــورمان 
پرچــم ایــران را حمل کــرد. همچنین 
پاراتیراندازان ایران در دو رشــته تپانچه 
خفیف و تفنگ ده متــر بادی درازکش 
تمرینات خــود را دنبال کردند. تیم ملی 
بانوان ایران را در این مســابقات ســاره 
جوانمردی، ســمیرا ارم و رقیه شجاعی 

تشکیل می دهند.

احمدزاده، نماینده 
ایران در افتتاحیه 
بازی های ساحلی

با تصمیم سرپرست کاروان ورزشی 
ایــران، محمــد احمــدزاده ملی پــوش 
پرافتخار تیم فوتبال ســاحلی به عنوان 
نماینــده ایــران در مراســم افتتاحیــه 

بازی های ساحلی جهان انتخاب شد.
پس از بررســی  و بحث و مشورت با 
کادر سرپرستی، پیمان فخری سرپرست 
کاروان ورزشــی اعزامی ایــران به اولین 
بازی های جهانی ســاحلی، محمد  دوره 
احمــدزاده کاپیتــان تیم ملــی فوتبال 
ســاحلی ایران را به عنوان نماینده ایران 
)پرچمدار( در مراســم افتتاحیه بازی ها 

معرفی کرد.
افتتاحیــه بازی ها ســاعت ۱۹:3۰ 
امروز به وقت محلی در آمفی تئاتر ۵۰۰۰ 
نفری روبتز ساحل کاتارای دوحه برگزار 
خواهد شــد که به گفته مسئولان ستاد 
برگزاری بازی ها، مراسمی کوتاه، ساده و 
متمایز از افتتاحیــه بازی های المپیک و 

آسیایی خواهد بود.

تیر و کمان و ابهام در انتخاب مربی

هادی رضایی: باید مورد تأیید آیین نامه 
پارالمپیک باشند

انتقاد نایب قهرمان جهان و پارالمپیک از نداشتن وزنه استاندارد!

محمدیان: بعد از ریو حتی یک اردو هم نداشتیم

خبر کوتاهخبر کوتاه

وزنه برداری ایران این روزها به خاطر 
از دســت دادن تعدادی از ســتاره های 
جهانی و المپیکی خود در مســیر کسب 
ســهمیه  ورودی به المپیک 2020 درگیر 
حواشی خودســاخته شده است. حواشی 
که به جز از دست رفتن فرصت های بیشتر 
و درگیر شــدن با تهدیدهــای جدی تر 
هیچ عایدی برای ما بــه دنبال ندارد. از 
تا  سلیمی  بهداد  غیرمنتظره  خداحافظی 
سوختن فرصت کســب امتیاز المپیکی و 
ســهمیه ورودی برای سعید علی حسینی 
ناتوانی  خاطــر  به  رســتمی  کیانوش  و 
برند های  رفتــاری  و  روحی  مدیریت  در 
عنوانــدار و پرامید وزنه بــرداری ایران، 
باعث شده در مسیر کسب سهمیه ورودی 
دستش  ایران  وزنه برداری   ،2020 المپیک 
از داشــتن مهره های پرامید و ششدانگ 
برای کسب سهمیه و مدال های خوشرنگ 
در این آوردگاه بزرگ خالی باشد! به همین 
دلیل با بهداد ســلیمی همکلام شدیم تا 
در مســیر  را  وزنه برداری  فعلی  وضعیت 

وزنه برداری  رکــورددار  زبان  از  المپیک 
المپیک بشنویم.

   
فکر نمی کنی زود از دنیای وزنه برداری 

و قهرمانی خداحافظی کردی؟
 خداحافظــی من با دنیای قهرمانی اصلًا 
زود نبــود. به نظــرم در بهترین زمان ممکن با 
وزنه برداری و تیم ملی خداحافظی کردم چون 
وقتی یک قهرمان در اوج و بعد از کســب یک 
مدال خوشرنگ و مرغوب خداحافظی می کند، 
همیشــه در ذهن مردم و آنهایی که دوستش 
داشتند جاودانه باقی می ماند. ضمن اینکه برای 
خود ورزشــکار هم خیلی مهم است که در اوج 
قله با قهرمانی وداع کند تا با یک ذهنیت خوب 
برای آینــده خود برنامه ریزی کند. من هم بعد 
از کسب مدال طلای بازی های آسیایی ۲۰۱8 
همانجــا تصمیم گرفتم خداحافظی کنم و الان 
وقتی بــه تصمیمم فکر می کنــم می بینم که 
بهتریــن گزینه و انتخاب برای من همان کاری 

بود که انجام دادم.
به جز تالاخادزه که تقریباً در شرایط 
فعلــی یک ســر و گــردن از تمام فوق 
ســنگین های جهان بالاتر است، بعید به 
نظر می رسد اگر می ماندی برای المپیک یا 
حتی همین مسابقات جهانی 2019 تایلند 

حریف قدر دیگری داشتی؟
 من اگــر تصمیم داشــتم تــا المپیک 

۲۰۲۰ بمانم و وزنه  بزنم مطمئن باشــید برای 
مهــار تالاخادزه هــم برنامه ریــزی می کردم و 
نمی گذاشتم که او اینقدر راحت برای کسب هر 
سه مدال طلای جهان یا مدال طلای بازی های 
المپیــک در دســته فوق ســنگین روی تخته 
مســابقه بیاید اما بدنم دیگر تحمل فشار بیش 
از اندازه تمرینات ســنگین اردویی را نداشت. 
ضمــن اینکه انگیــزه ای هم بــرای ماندن در 
کورس قهرمانی و حضور در یک المپیک دیگر 
را نداشــتم اما دیدید که تنها وزنه های سنگین 
و قابل قبولی که در رقابت دســته فوق سنگین 
زده شــد مربوط بود به تالاخادزه گرجســتانی 
و وزنه بردار ارمنســتانی. مــن از خداحافظی ام 
راضی ام اما از موضوعات حاشیه ای جدیدی که 
برای سعید علی حسینی و کیانوش رستمی رخ 

داده واقعاً ناراحتم.
چرا ناراحتی؟

 ببینیــد مــا ثابت کردیم کــه آدم های 
خوش استقبال و بد بدرقه ای هستیم. واقعاً در 
وزنه برداری دنیا چند ســتاره و وزنه بردار نخبه 
مثل ســعید علی حســینی یا کیانوش رستمی 
داریم که اینقدر با این بچه ها بد رفتار کردیم و 
با دســت خودمان سرمایه های ناب وزنه برداری 
را مفت مفت ســوزاندیم. این درست که مسیر 
انتخابــی ایــن دو وزنه بردار قبل از مســابقات 
جهانی و در طول یک سال اخیر مسیر درست 
و اســتانداردی نبود اما آیــا مجموعه مدیریتی 

فدراســیون فرامــوش کرده کــه عامل اصلی 
حمایــت کننده همین بچه ها در مســیری که 
آنها انتخاب کردند در ابتدا خودشــان بودند؟! 
واقعــاً چرا ما در شــرایطی که بــرای المپیک 
بیشتر از هر زمان دیگری دستمان خالی است 
باید خودزنی کنیم و مفت مفت ســرمایه هایی 
که این همه از بیت المال برایشــان هزینه شده 
را از دســت بدهیم؟ من برای حسین برخواه و 
مدیریت فدراسیون احترام قایلم اما مگر چند تا 
مثل سعید علی حسینی یا کیانوش رستمی در 
شــرایط فعلی داریم که به جز مسابقات جهانی 
نباید اسمشــان را در گزینشی های دیگر مثل 
ســوییس و... رد می کردیــم؟ آن هم با عنایت 
به این موضوع که می دانســتیم شرایط و مسیر 
سخت و جدید کســب سهمیه المپیک ۲۰۲۰ 
چگونه تعریف شــده است. این موضوعی است 
که بعــد از جهانی تایلند و حواشــی که ایجاد 
شده بیش از حد ناراحت و دلخورم کرده است. 
آخر مگر امکان دارد کــه یک مجموعه اینقدر 
راحت از کنار ســرمایه های خود عبور کند؟ در 
حالی کــه مطمئنم با تدبیر درســت و مدیریت 
روحی و رفتاری همین ســتاره ها می توانستیم 
الان در بهترین شــرایط ممکن برای درخشش 

در المپیک ۲۰۲۰ حرکت کنیم.
وقتی کیانوش رســتمی حرف، حرف 
خــودش اســت و هیچ یــک از اعضای 
کادرفنی را قبول نداشــت یا مثلًا سعید 

علی حســینی در اردوهــای جهانــی و 
انتخابی شرکت نکرده چطور  رکوردگیری 

می شد آنها را مدیریت کرد؟
 ببینید من هیچ وقت کار غلط دوستانم 
را تأیید نمی کنم اما مطمئن هستم که می شد 
با یک تدبیر درســت و استفاده کردن از نفراتی 
که ایــن بچه ها با آنها راحتنــد و خیلی خوب 
می توانســتند با آن نفرات تعامل داشته باشند، 
آنها را در بهترین شــرایط ممکن برای المپیک 
حفــظ کرد. به نظرم تاکتیــک و گاردگیری ما 
مقابل ســتاره های عنوانــدار وزنه برداری ایران 
تاکتیک غلطــی بود چرا که اگر غیر از این بود 
الان ما بدون مشــکل در بهترین شرایط ممکن 
قرار داشــتیم. من با جوانگرایــی کاملًا موافقم 
زیرا اگر جوانگرایی و توجه به اســتعدادها نبود 
من بهداد ســلیمی هم فرصــت حضور در تیم 
ملی و اثبــات توانمندی هایم را پیدا نمی کردم 
امــا جوانگرایی زمان و وقت خــودش را دارد. 
المپیک آوردگاهی اســت که نیــاز به تجربه و 

پختگی دارد. 
بــه همیــن دلیــل معتقدم ما با دســت 
خودمــان خودزنــی کردیم و طوری نســخه 
ســتاره های عنواندار خود را پیچیدیم که دیگر 
حتی اگر بخواهیم اشــتباهمان را جبران کنیم 
راه چاره ای پیش رویمان نیست. به نظرم می شد 
خیلی راحت سعید علی حسینی را برای رقابت 
با تالاخادزه گرجســتانی در تیم ملی و کورس 

کسب سهمیه المپیک حفظ کرد. سعید انگیزه 
لازم را بــرای این کار و کســب مدال المپیک 
داشت اما با دست خودمان هم او را سوزاندیم و 
هم این فرصت طلایی را از تیم ملی وزنه برداری 
بــرای المپیک ۲۰۲۰ گرفتیــم. البته کیانوش 
اینطوری که گفته می شــود هنوز برای ماندن 
در کورس کسب ســهمیه المپیک شانس دارد 
اما به نظرم شــانس او هم کم است و به خاطر 
پیچیدگــی امتیاز و از دســت رفتن فرصت ها 
روی مانــدن او در گردونه امتیازی المپیک هم 

نمی شود به صورت ویژه حساب باز کرد.
پــس بــا ایــن حســاب وضعیت 
وزنه برداری برای کســب سهمیه و رقابت 
مدالی در المپیــک 2020 خیلی جالب به 

نظر نمی رسد؟
 من همیشــه بــه وزنه بــرداری ایران و 
بچه هــای زحمتکــش و کم ادعــای تیم ملی 
وزنه برداری کشــورم امیدوارم. ســوای فرصتی 
که برای سعید علی حسینی و کیانوش رستمی 
سوخت خیلی امیدوارم که سهراب مرادی بتواند 
بعد از بهبودی کتفش به شرایطی برسد که ما 
از او انتظار داریم. اگر وضعیت ســهراب روبه راه 
شود و شــرایط وزنه برداران صاحبنام تیم مثل 
علی هاشــمی، علی داودی و...  ایده آل باشد ما 
باز هم می توانیم مدعی مدال  آوری در المپیک 
باشیم ولی عرض کردم همه این موارد فعلًا در 
حد همان اما و اگر اســت. بــه هر حال ما هم 
مثل بقیه هواداران وزنه برداری منتظر می مانیم 
و برای تیم ملی وزنه برداری و کادرفنی آرزوی 

موفقیت در مسیر سخت پیش رو را داریم.
دوره بین المللی مربیگری وزنه برداری 

در مجارستان را چطور ارزیابی می کنی؟
 خدا را شــکر همه چیز خوب است، من 
هم مشغول هستم و سعی می کنم تا به عنوان 
نماینده ورزش کشــورم اینجــا در بهترین فرم 
ممکن باشــم. کلاس ها طبق برنامه ریزی انجام 
شده اجرا می شود و مشکل خاصی وجود ندارد. 
من هم ســعی دارم تا با یادگیری تاکتیک ها و 
تکنیک های روز مربیگری و فنی دنیا با شرایطی 
اســتاندارد و ایده آل در بهترین شرایط ممکن 
برگردم ایران برای پیشــرفت هرچه بیشتر این 

رشته ورزشی در کشورم.
امکانــات باشــگاه ها و تجهیــزات 
بوداپســت  اختصاصــی وزنه برداری در 
نیز  جهانی  فدراسیون  مقر  که  مجارستان 
ایران چطور  به نســبت  به شمار می رود 

است؟
 )می خنــدد( حقیقتاً قبل از اینکه اینجا 
بیایم فکر می کردم فقط ما در شهرســتان های 
ایران به خاطــر کمبود امکانــات و تجهیزات 
مشــکل جدی داریم و باشگاه های وزنه برداری 
به خاطر نداشــتن بودجه مــورد نیاز مجبورند 
در زیرپله ها و مکان های نامناســب راه اندازی 
شــوند اما وقتــی به بوداپســت آمــدم برای 
گذراندن ایــن دوره بین المللی بــا حضور در 
باشــگاه های وزنه برداری تازه متوجه شدم که 
وضعیت باشــگاه های ما نسبت به اینجا خیلی 
بهتر اســت. اینجا در بوداپست به خاطر اینکه 
مقر فدراسیون جهانی هم همین جا است همه 
فکر می کنند شــرایط ایده آل است و استاندارد 
اما من از نزدیک دیــدم که اینجا هم وضعیت 
باشــگاه های وزنه برداری تعریفــی ندارد و در 
برخی موارد تجهیــزات آنها حتی ضعیف تر از 

ما است.

w w w . i r a n - v a r z e s h i . c o m
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بی تدبیری در فدراسیون بسکتبال
رامین طباطبایی دست بردار نیست. انگار انتهای چاه 
اشتباه هایش مشخص نیســت.. آنجایی که فکر می کنیم 
به قعر ماجرا رســیده  و از این بدتر نمی شود، باز هم برگ 

دیگری رو می کند تا بیش از گذشته نا امیدمان کند.
صحبت از رئیس فدراسیون بسکتبال است. کسی که 
وقتی آمد، سوای تمام وعده های محقق شده یا نشده اش، 
با لحنی تمســخر آمیز به پست ریاســت چندین و چند 
ساله محمود مشحون در بسکتبال غرب آسیا اشاره کرد. 
طباطبایی به وضوح گفت که این سمت تشریفاتی، ارزش 
چندانی ندارد و به هیچ وجه به دنبال آن نخواهد رفت و 

به فکر کرسی های مهم تر و بزرگ تر است.
همان روزها هم واضح و مشخص بود که طباطبایی به 
اندازه حداقل ها هم به فضای موجود آگاه نیســت و دلش 
را به قول های شخص اول فیبا در آسیا خوش کرده است؛ 
هاکوب خاجیریان که در بســکتبال آســیا حرف اول را 

می زند و قدرت اول است.
 رئیس فدراسیون بســکتبال پس از اعلام بی ارزش 
بودن پست مشحون، مدعی شــد که از خاجیریان قول 
گرفته تا او را برای گرفتن ســمت های مهم در فدراسیون 
جهانی و هیأت رئیسه فیبا معرفی خواهد کرد. ادعایی که 
با خوش بینانه ترین حالت ممکن هم باور کردنش دشــوار 
بود اما ناچار بودیم به صبــر و منتظر ماندن بلکه رئیس 
فدراسیون مان آنقدر زرنگ و قوی باشد که به این زودی 
به هاکوپ نزدیک شــده و روی کرسی بین المللی و مهم 

بنشیند.
زمان گذشت و هیچ اثری از طباطبایی نبود. او نه تنها 
از سوی فیبای آسیا برای سمت های مهم معرفی نشد بلکه 

آرام آرام، به سمت جایگاه های نازل تر کشیده شد.
فدراسیون  ســالیانه  مجمع  در  مردادماه  طباطبایی 
بسکتبال اعلام کرد که می خواهد در انتخابات پیش روی 
دبیرکلی بسکتبال غرب آســیا کاندیدا شود. انتخاباتی 
که به کشــور برنده این امتیاز را می دهــد تا دفتر این 
کنفدراسیون را در کشور خود دایر کند و از امتیازات آن 

بهره ببرد.
این وعده طباطبایی هم مانند وعده های قبلی نقش 
برآب شــد و او حتی در انتخابات ثبت نام هم نکرد تا یک 
بار دیگر لبنانی ها دبیر غرب آســیا شوند و در حقیقت 
قدرت اصلی در این منطقه را هم علاوه بر کل آســیا در 

اختیار داشته باشند.
باقی مانده خالی،  تنها ســمت  انتخابات،  از آن  پس 
ریاست غرب آسیا بود. همان عنوانی که محمود مشحون 
ســال ها در اختیارش داشت و رامین طباطبایی آن را بی 

ارزش و فاقد اعتبار دانسته بود.
سقف بی تدبیری و بی ثباتی طباطبایی را همینجا در 
نظر گرفته بودیم. اینکه حداقل برای ســمتی که عنوان 
کرده بود تشریفاتی و بی ارزش است، اقدام نکند و اشتیاق 

رسیدن به آن را نداشته باشد.
با این حال طباطبایی نه تنها در ســکوت خبری به 
ســوریه رفت و در انتخابات شــرکت کرد بلکه مشخص 
است پیش از این ســفر هیچ تلاشی هم برای پیروزی در 
انتخابات انجام نداده بوده. او در همین انتخابات هم رقابت 
را به رئیس فدراســیون عراق واگــذار کرد و این عراقی 

رئیس بعدی غرب آسیا شد.
حالا مشخص نیست طباطبایی چرا برای چنین سمتی 
کاندیدا شده و آیا آنقدر کار مشحون را ساده تصور می کرد 

که بدون مقدمه چینی راهی سوریه شده بود؟
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تیم ملی والیبال در هشــتمین مسابقه 
خود در جــام جهانی والیبال، به برد چهارم 
خود دســت پیدا کرد. شاگردان کولاکوویچ 
پس از باخت ســنگین و تحقیرآمیز مقابل 
آمریکا در روز ششــم، تونس قعرنشین را به 
راحتی در روز هفتم شکســت دادند و صبح 
دیروز هم در یک بازی نزدیک و حساس، از 
سد آرژانتین گذشــتند تا به چهارمین برد 
خود دســت پیدا کنند و امیدوار به جایگاه 
بهتر، منتظر سه دیدار باقی مانده شان شوند.

ملی پوشــان ایران در این مسابقه که ۵ 
ست به طول انجامید، با نتیجه ۲ بر صفر از 
آرژانتین عقب افتادنــد اما در نهایت موفق 
به پیروزی 3 بــر ۲ مقابل نماینده آمریکای 

جنوبی شدند.
 

آمار بازی هشتم
در این مســابقه پنج ســته که با نتایج 
)۲۵ -۲۷، ۲3 -۲۵، ۲۵ -۱۹، ۲۵ -۱۷ و ۱۵ -
۱۰( به پایان رســید، تیم ایــران ۵۲ امتیاز 
از آبشــار، ۱3 امتیــاز از دفــاع، 8 امتیاز از 
ســرویس و 3۶ امتیاز از خطاها و اشتباهات 

بازیکنان آرژانتین به دست آورد.
همچنیــن آرژانتین نیــز ۵۹ امتیاز از 
آبشــار، 8 امتیاز از دفاع روی تور، ۱۱ امتیاز 
از سرویس و ۲۴ امتیاز از خطاها و اشتباهات 

بازیکنان ایران کسب کرد.
آماری که نشــان می دهد اســتفاده از 
اشــتباهات حریف و دفــاع روی تور، عامل 

پیروزی ایران در این مسابقه بوده است.
در پایان ایــن دیدار »پالاســیون« با 
کســب ۲۰ امتیاز برای تیم ملی آرژانتین، 

امتیاز آورتریــن بازیکن زمین معرفی شــد. 
یلی نیز با کســب ۱8 امتیاز در این مسابقه، 

امتیازآورترین بازیکن تیم ایران شد.
 

هفتمی با شانس صعود به رده پنجم
این چهارمین برد ایران در این رقابت ها 
پس از غلبه بر کانادا، اســترالیا و تونس بود 
که تیــم ایران را ۱۱ امتیــازی کرد. با این 

نتیجه تیم ایران بالاتــر از آرژانتین در رده 
هفتم جدول رده بندی جای گرفت. بالاتر از 
ایران ایتالیا و روسیه ای قرار دارند که تعداد 
بردهای شان با ایران برابر است و اینطور که 
به نظر می رسد رقابت اصلی در میانه جدول 

را بین یکدیگر ادامه خواهند داد.
بهتریــن رتبه ایران در ادوار گذشــته 
حضورش، عنوان هشتمی دوره گذشته است 

کــه باید دید با توجه دیدارهای باقی مانده و 
نتایج کنونی، آیا شانسی برای بهتر کردنش 
وجود دارد یا همان هشــتمی یا شــاید هم 

نهمی نصیب ایران خواهد شد؟
 

جدال حساس با ژاپن آماده
ژاپنی هــا به دلیــل میزبانــی در جام 
جهانی، در جام ملت های آســیا با تیم کامل 

و قدرت صد در صدی حاضر نشــدند و تمام 
آمادگی خــود را برای ایــن رقابت ها کنار 
گذاشــتند. نتایج چشم  بادامی ها هم اینطور 
نشان می دهد که شرایط بسیار خوبی دارند 
و از حریف همواره مغلوب ایران در سال های 

اخیر فاصله گرفته اند.
ژاپنی هــا در بازی های گذشــته خود 
ایتالیا، روســیه، تونس، اســترالیا، آرژانتین 
و مصر را از پیش رو برداشــته اند و با شش 
پیروزی در بالای جدول ایســتاده اند. البته 
کــه دو بار هــم مقابل آمریکا و لهســتان 
شکســت خورده انــد اما نتایج شــان دقیقاً 
مطابق با چیزی است که از تیم ایران انتظار 

می رفت.
شکست تیم سوم روس ها که نتایج شان 
هم نشان از ضعف آنهاست، مصر و ایتالیای 
بدون ستاره، حداقل انتظار از تیم ایران بود 
که دوتای آنها برآورده نشــد و ســومی هم 
مشــخص نیســت چه تکلیفی داشته باشد. 
ژاپنی ها اما در خانه بســیار خوب و متفاوت 
نشان می دهند و شواهد نشان می دهد تمام 
تلاش شان ساختن تیمی آماده برای المپیک 

توکیو است.
حــالا ایران و ژاپن در شــرایطی کاملًا 
متفاوت با ســال های اخیر، رو در روی هم 
قرار می گیرنــد و باید دید جدال این قدرت 
آسیایی، در این شرایط چه نتیجه ای خواهد 

داشت.
ایران و ژاپن پس از یک روز استراحت، 
ظهــر فردا از ســاعت ۱3:3۰ به مصاف هم 
خواهند رفت و یک جدال تمام آســیایی را 

در هیروشیما به نمایش خواهند گذاشت.

بازگشت خوب تیم کولاکوویچ و برد چهارم مقابل آرژانتین

ایران – ژاپن؛ جدال حساس آسیایی ها

رضا عباسپور
Reza Abbaspour

محسن آجرلو 

نایب قهرمان پرتاب وزنــه کلاسF۴۲ پارالمپیک 
و جهــان و قهرمان دو دوره بازی های آســیایی از نبود 
وزنه اســتاندارد گلایه دارد. بعد از اینکه ورزشــکاران 
پاراتیروکمــان بــه انتقــاد از وضعیــت اردوهای خود 
پرداختند، این بار نوبت به ورزشکاری از پارادوومیدانی 

رسید تا از وضعیت موجود انتقاد کند. 
ســجاد محمدیان که از ورزشکاران مدال آور ایران 
در مســابقات جهانی و بازی های پارالمپیک اســت، به 

انتقاد از شــرایط فعلی اردوهای تیــم ملی دوومیدانی 
پرداخت: »بعد از ریــو حتی یک مرحله هم اردوی تیم 
ملی نداشته ایم و در مجموع شرایط سختی داریم. حدود 
شش سال است با وزنه غیراستاندارد تمرین می کنم و با 
این شرایط بهترین رکوردها را به ثبت می رسانم. امسال 
بــا وزنه ای که تمرین می کنم قصد داشــتم در انتخابی 
تیم ملی شــرکت کنم اما اجازه ندادند.« این ورزشکار 
لرســتانی با بیان اینکه وزنه استاندارد نداریم، ادامه داد: 

»خیلی سخت اســت با وزنه  غیراستاندارد تمرین کنیم 
و در مســابقات با استاندارد پرتاب کنیم و این در حالی 
اســت که رقیبان ما بهترین امکانات را دارند. هیچگونه 
وســیله ای به ما نمی دهند و بعد از پارالمپیک ریو برای 
خرید وسیله استاندارد قول داده اند اما هنوز عملی نشده 

است .«
 سجاد محمدیان با گلایه از اینکه فقط سه پرتابگر 
را جزو شانس های طلای پارالمپیک ۲۰۲۰ قرار داده اند 

و کمیتــه ملی پارالمپیک به آنان حقوق می دهد، گفت: 
»این یک سیاست غلط است و ما که شانس نقره و برنز 
هستیم را در اختیار فدراسیون جانبازان و معلولان قرار 
داده اند که حقوق بگیریم و همه از این تبعیض ناراضی 
هستند. فدراسیون نشین ها می گویند بعد از رقابت های 
جهانی حقوق می دهند و این در حالی است که ما پیش 
از ایــن رقابت ها به حقوق نیاز داریم تــا بتوانیم هزینه 

کنیم و حداقل مکمل بخریم!«


